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Korte terugblik Raadsplein besluitvormend (Raadzaal) 
Datum 01-11-2021 
Tijd 19:30 - 21:45 
Locatie SH Raadzaal 
Voorzitter Reinier Mulder 
Aanwezigen Sharareh Azimi Nobar, Ruben van de Belt, Evelina Bijleveld, Simone 

Boshove, Claudia van Bruggen, Sylvia Bruggenkamp, Schelto Bus, Jeroen 
Doornbos, Leo Elfers, Jolien Elshof-Rook, Brammert Geerling, Lennart 
Hartman, Selma Hoekstra, David Hof, Ron Klappe, Annemee van de 
Klundert, Margriet Leest, Sylvia  Lefèbre, Reinier Mulder, Jan Nabers, Eildert 
Noorda, Mark Oldengarm, Mart Oude Egbrink, Sonja  Paauw, Guido 
Pasman, Patrick Pelman, Jacob Raap, Sylvana Rikkert, Anja Roelfs, 
Gerdien Rots, Jan Slijkhuis, Bert Sluijer, Arjan Spaans, Ruth Stoorvogel, 
Johran Willegers en Patty Wolthof 

Afwezigen Wietse de Boer, Claudia van Bruggen, Theo Peenstra en Ingrid van der 
Veer 
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Mededelingen 
Voorzitter is de heer Mulder, bij absentie van de heer Snijders en mevrouw Van 
Bruggen. Verder bericht van verhindering van mevrouw Van der Veer en de 
heren De Boer en Peenstra. 
Er zijn drie insprekers. 
De heer Dinkelberg spreekt in over de gevolgen van de ontwikkeling van de 
Zwartewaterzone voor de verkeerssituatie in de wijk Holtenbroek. Aansluitend 
biedt hij een petitie namens de inwoners van de wijk aan de voorzitter aan. 
Mevrouw Deddens spreekt, bijgestaan door drie studenten, namens Viaa en 
CCC, in over de resultaten van een onderzoek naar jongerenparticipatie in 
Zwolle. 
Mevrouw Van de Lisdonk spreekt in over de begroting 2022. 
  

2 
 

Vaststelling agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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Bekrachtiging geheimhouding 
De raad stemt zonder stemming in met de voorgestelde bekrachtiging. 
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Mondelinge vragen te stellen door raadsleden 
Namens de fractie van Swollwacht stelt mevrouw Bruggenkamp vragen over 
de noodopvang van vluchtelingen in Zwolle. 
Wethouder De Heer antwoordt dat een eerste ruwe inventarisatie van 
mogelijke opvanglocaties is gemaakt en gedeeld met het COA. Op basis 
daarvan onderzoekt het COA nu welke locaties mogelijk bruikbaar zijn. De 
wethouder stelt dat ook het college meent dat zorgvuldige communicatie met 
de inwoners over dit onderwerp cruciaal is, tijdens een eventuele 
opvangperiode maar ook al in de aanloop daar naartoe. De inwoners van een 
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mogelijk betrokken buurt of wijk zullen laagdrempelig worden betrokken, via 
inloopbijeenkomsten, het plaatsen van een vraag- en antwoordsheet op de 
gemeentelijke website en via vaste aanspreek- en informatiepunten in de buurt 
of wijk. Een breed scala van communicatiemiddelen zal worden ingezet. Om 
welke groepen vluchtelingen het zal gaan indien het daadwerkelijk tot opvang 
komt, kan de wethouder nog niet zeggen. Hij merkt daarover wel op dat het 
zeker zal gaan om een groep van gemengde samenstelling voor wat betreft de 
nationaliteiten. Wat een locatie geschikt maakt is naar de inschatting van de 
wethouder een optelsom van gemakkelijk te realiseren slaapplaatsen, sanitaire 
voorzieningen, toegankelijkheid voor sociale ondersteuning en de capaciteit 
van de locatie. 
 
Namens de fractie van de VVD stelt de heer Willigers vragen naar aanleiding 
van een krantenartikel over een brandbrief van treinpersoneel na een 
toenemend aantal incidenten met asielzoekers. 
Wethouder Dogger antwoordt dat ook het college de incidenten schokkend en 
ontoelaatbaar vindt. Hij meldt dat het college zicht heeft op het aantal 
incidenten. Deze worden namelijk geregistreerd. De wethouder geeft verder 
aan dat het plan van aanpak voor sociale veiligheid in het openbaar vervoer 
wordt opgesteld door de provincie, in nauw overleg met een reeks van 
betrokken partners. De gemeente is daarbij niet actief betrokken. De 
burgemeester heeft deelgenomen aan een recent bestuurlijk overleg over de 
ongeregeldheden op de Vechtdallijn. Hierbij heeft de burgemeester 
aangegeven dat de gemeente zich medeverantwoordelijk voelt en wil bijdragen 
aan een lobby voor de inzet van extra middelen op de trein. Het opleggen van 
gebiedsverboden behoort als instrument tot de mogelijkheden, maar blijkt in de 
praktijk te leiden tot verplaatsing van het probleem. Handhaving staat of valt 
met voldoende capaciteit. Gesprekken daarover zijn gaande. Het uitrusten van 
personeel met bodycams past in beleid dat in Zwolle al wordt gevoerd op 
veiligheidsgebied. De wethouder geeft aan dit als optie in het overleg namens 
Zwolle te willen laten inbrengen. 
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Ingekomen stukken 
Verzoek van de alle fracties om agendering voor een informatieronde van de 
beslisnota betaalbare woningbouw Breezicht Noord vindt raadsbrede steun en 
wordt daarmee gehonoreerd. De agendacommissie wordt verzocht het 
onderwerp te agenderen. 
 
Verzoek van de fracties van SP en PvdA om agendering voor een debatronde 
van de informatienota Huisvestingsverordening en opkoopbescherming 
(5.B.12) vindt raadsbrede steun en wordt daarmee gehonoreerd. De 
agendacommissie wordt verzocht het onderwerp te agenderen. 
 
Verzoek van de fracties van VVD, Swollwacht en ChristenUnie om agendering 
voor een informatieronde van de informatienota Huishoudelijke ondersteuning 
wmo (5.C.3) vindt raadsbrede steun en wordt daarmee gehonoreerd. De 
agendacommissie wordt verzocht het onderwerp te agenderen. 
 
Verzoek van de fracties van Swollwacht, VVD, ChristenUnie en GroenLinks om 
agendering voor een informatieronde van de informatienota Beantwoording 
artikel 45-vragen over vergaande overlast door psychisch kwetsbare mensen 
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vindt raadsbrede steun en wordt daarmee gehonoreerd. De agendacommissie 
wordt verzocht het onderwerp te agenderen. 
 
Verzoek van de fracties van GroenLinks, D66, ChristenUnie en PvdA om 
agendering voor een informatieronde van de informatienota Inventarisatie 
gevolgen motie Schone Lucht Akkoord wordt gesteund door de fracties van 
Swollwacht, CDA en SP en wordt daarmee gehonoreerd. De agendacommissie 
wordt verzocht het onderwerp te agenderen. 
 
De lijst van ingekomen stukken wordt vastgesteld, inclusief de voorgestelde 
wijze van afdoening, met inachtneming van de ingewilligde verzoeken tot 
agendering. 
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Passerelle Zwolle 
- Motie 6-1, ‘De hangende tuinen van Zwolle’ van de fracties van GroenLinks 

en ChristenUnie wordt raadsbreed gesteund. De motie is aangenomen. 
De fractie van de SP stemt tegen het voorstel. De overige fracties stemmen 
voor. Het voorstel is aangenomen. 
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Investeringsbesluit Spoorzone 
Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen. 
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Voorbereidings- en uitvoeringskrediet Zwartewaterallee 
- Motie 8-1, ‘Drie fietstunnels’ van de fracties van VVD, Swollwacht, 

GroenLinks en ChristenUnie wordt raadsbreed gesteund. De motie is 
aangenomen. 

Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen. 
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Regio Deal Regio Zwolle - kredietvoorstel Zwolse projecten 
Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen. 
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Voorstel jaarlijkse indexering prijssegmenten voor de uitvoering van de 
Ontwikkelstrategie Wonen 
- Amendement 10-1, ‘Indexeren zonder afronding bij prijssegmenten wonen’ 

van de fracties van CDA, GroenLinks, Swollwacht en ChristenUnie wordt 
raadsbreed gesteund. Het amendement is aangenomen. 

De fracties van PvdA en SP stemmen tegen het voorstel. De overige fracties 
stemmen voor. Het voorstel is aangenomen. 
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Bestemmingsplan Buitengebied, Herfterlaan 50 
Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen. 
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Vaststelling Regionale Visie Jeugdhulp IJsselland 
Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen. 
 

13 Moties Vreemd aan de orde van de dag 
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 - Motie 13-1, ‘Alternatieve mogelijkheden voor Breezicht Noord’ van de 
fracties van CDA, SP, PvdA en D66 wordt raadsbreed gesteund. De motie 
is aangenomen. 

Wethouder Schuttenbeld zegt toe in een tijdbestek van twee à drie weken een 
advies van een planeconomisch bureau over het voorliggende voorstel aan de 
raad beschikbaar te zullen stellen, dat vervolgens bij de beraadslagingen over 
het voorstel kan worden betrokken. 
 
- Motie 13-2, Fietsen als het kan’ van de fracties van de fracties van D66, 

SP, PvdA en CDA wordt niet gesteund door andere fracties. De motie is 
verworpen. 

Wethouder De Heer zegt toe dat zal worden uitgegaan van een ruime 
gewenningsperiode van vier tot zes maanden voor de nieuwe situatie ter 
plaatse voor fietsers. Hij zegt daarnaast een brede publiekscampagne over de 
veranderde situatie toe, via de website, gedrukte media en social media. Hij  
kondigt het plan voor een goede fietsring aan voor het eerste kwartaal van 
2022 
 
- Motie 13-3, ‘Isolatiegelden sociaal inzetten’ van de fracties van 

ChristenUnie, GroenLinks, PvdA, D66 en SP wordt raadsbreed gesteund. 
De motie is aangenomen. 

 
 
- Motie 13-4, ‘Laagdrempelige inloop voor mensen met een psychische 

kwetsbaarheid’ van de fracties van D66 en PvdA wordt aangehouden, na 
het besluit van de raad eerder deze vergadering om het onderwerp waar de 
motie betrekking op heeft, binnenkort te zullen agenderen. 
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Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.45 uur.  

 


